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19.  ročník  Vánoční  laťky  –
soutěže ve skoku vysokém
Ve čtvrtek 19. prosince již po devatenácté se v předvánočním
týdnu uskutečnila soutěž ve skoku vysokém Vánoční laťka, které
se  zúčastnilo  23  mladších  žáků  a  25  mladších  žákyň,  25
starších žáků a 22 starších žákyň.

I když v žádné kategorii nebyl překonán rekord laťky, i tak
jsme  viděli  krásné  sportovní  výkony  a  diváci  zažili  i
dramatické  okamžiky  v  soutěži  starších  žáků.

A jak to všechno dopadlo?

Mladší žákyně: 1. Bára Petřeková 133 cm, 2. Magdaléna Černá
125 cm, 3. Martina Snozová 125 cm

Mladší žáci: 1. Lukáš Volný 140 cm, 2. Jan Svák 135 cm, 3.
Lukáš Pišček 130 cm

Starší žákyně: 1. Sofie Křesťanová 143 cm, 2. Ema Hasalíková
135 cm, 3. Amálie Cibulcová 130 cm

Starší žáci: 1. Jakub Dobeš 160 cm, 2. Dominik Zeman 160 cm,
3. Matyáš Šenkeřík 155 cm

Foto ze soutěže ZDE.
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Návštěva městského úřadu
 Ve středu 4. prosince se zástupci školního parlamentu vydali
na  návštěvu  městského  úřadu  Zubří.  Účelem  celé  akce  bylo
seznámit žáky s úřadem, prací zaměstnanců, vysvětlit fungování
města  a  závěr  patřil  diskusi.  Před  budovou  úřadu  nás  už
očekával pan starosta Aleš Měrka, který nás uvedl a vyrazili
jsme směr kanceláře.
Po absolvování teoretického bloku, došlo na již zmiňovanou
diskusi, kdy si zástupci školního parlamentu přichystali více
než 20 otázek a nutno říci, že všechny dotazy byly věcné a
pěkné. Otázky se týkaly především investic města a využití
městských areálu dětmi. Do školy jsme se tak vraceli s velice
cennými informacemi a zkušenostmi.
Děkujeme panu starostovi za možnost této exkurze a diskuse,
zaměstnancům města děkujeme za trpělivost, kterou měli při
rušení od jejich práce a také děkujeme za dáreček, který jsme
si mohli odnést.
Více obrázků najdete zde
Za školní parlament Ondra Cabák

Halloween  9.  tříd  vyšel  na
jedničku
Letošní tradiční Halloween devátých tříd se  uskutečnil 7.
listopadu. Všichni přišli v hezkých kostýmech, které byly také
ohodnocené. Před školou stály stánky s dobrotami a punčem,
které  upekli  a  uvařili  někteří  z  nás,   kolem  školy  byly
připraveny  stanoviště  s  úkoly,  které  musely  děti  plnit  a
dostávaly za ně bonbony. Tradičně největší atrakcí byly stezky
odvahy, na které mohli odvážlivci jít za čtyři  splněné úkoly
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na ostatních stanovištích.  Stezky byly dvě, jedna pro menší
děti, jedna  pro větší. Deváťáci z větší části strašili na
stezce a moc si to užili, stejně jako všichni účastníci z řad
dětí i dospělých.
Příprava Halloweenu byla náročná a  jsme  rádi, že jsme vše
zvládli a akce se líbila.
9.A+B+C

Foto zde.
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